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SLOVO STAROSTY

Vážení spoluobčané,
srdečně Vás po měsíci opět všechny zdravím se svými informa-
cemi o dění v našem městě a na radnici za poslední čtyři týdny.
Letní období a s ním i období prázdnin se nám přehouplo do své 
druhé poloviny a letos si zřejmě nikdo nenaříká na nedostatek 
slunce a těch pravých letních dnů. Prožíváme jedno z nejtep-
lejších letních období za celá dlouhá desetiletí, kdy na přelomu 
července a srpna prakticky dennodenně padaly dosavadní tep-
lotní rekordy, nicméně ty dva absolutní z 27. července 1983, kdy 
v Praze – Uhříněvsi teplota dosáhla 40,2°C a mnozí si možná ještě 
dnes vybavíme ten úplně absolutní teplotní rekord z 20. srpna 
2012, kdy v Dobřichovicích u Prahy teplota dosáhla 40,4°C,
zatím nepadly. Skutečnost, že se letošní letní období zapíše do 
dějin české meteorologie, je již zřejmá, stejně tak s abnormál-
ně vysokými teplotami rovněž jako období nesmírného sucha, 
které působí škody zejména našemu zemědělství, ale vlastně 
i celé ekonomice. Můžeme si tedy jen přát, aby se počasí v tomto 
měsíci již navrátilo k těm letním teplotám, na něž jsme v našich 
zeměpisných šířkách zvyklí a pokud možno bez zdravotních pro-
blémů jsme tyto horké dny přečkali.
Jsem rád, že v těchto skutečně parných dnech je hojně navště-
vováno naše koupaliště, kde návštěvníci nacházejí příjemné 
osvěžení, a to nejen z řad občanů našeho města, zejména 
dubskými dětmi, které i zde tráví své prázdninové dny, ale 
i z našeho okolí. Jen mne mrzí, že právě kvůli nezvykle teplému 
počasí nevyrostl nově osetý trávník, kdy ten původní byl poni-
čen demontáží a následnou instalací nové buňky se sociálním 
zařízením. Nicméně dennodenní dobrá návštěvnost koupaliště 
snad svědčí o spokojenosti návštěvníků.
 V měsíci červenci se na svých dvou schůzích sešla Rada 
města Dubí: nejprve jsme se operativně sešli 11. července, 
abychom projednali a schválili pomoc ve formě finančních 
darů těm obyvatelům domu na Ruské ulici, kterým na počát-
ku měsíce do jejich životů zcela nečekaně vstoupila tragédie, 
kdy jejich domovy byly zasaženy výbuchem plynu a někteří 
z nich přišli prakticky, když ne o celé, tak o většinu vybavení 
jejich bytů. Proto jsme se ze strany Města Dubí rozhodli jim 
alespoň takto částečně pomoci, protože stále platí pořekadlo, 
kdo rychle dává, dvakrát dává. A zde rychlá pomoc byla oprav-
du potřeba. 
Na své další schůzi se radní sešli 31. července, kdy jsme na 
programu jednání měli jako tradičně materiály majetko-právní 
povahy, kdy jsme svá stanoviska přijali např. ke zřízení věcných 
břemen služebnosti, souhlasili se zřízením nového odběrného 
místa, doporučující stanoviska k dalšímu projednání v Zastu-
pitelstvu města Dubí jsme přijali k bezúplatným převodům 
pozemků na základě žádostí Úřadu pro zastupování státu 
ve věcech majetkových, rovněž jsme přijali buď rozhodující 
či doporučující stanoviska k dalšímu projednání zastupiteli 
k těm žádostem, na jejichž vyřízení žadatelé čekají, jelikož se 
týkají např. stavby rodinných domů či pronájmů pozemků či 
zveřejnění záměrů prodeje pozemků. Souhlasné stanovisko 
jsme přijali k žádosti týkající se s umístěním stánku za úče-
lem prodeje ovoce a zeleniny na prostranství před lékárnou 
v Krušnohorské ulici, kde žadatelé zamýšlejí prodej uskutečnit 
prozatím jednou krát týdně. Souhlasné stanovisko jsme přijali 
též k přijetí daru od Ústeckého kraje, a to daru 4 kusů dýchacích 
přístrojů, které budou sloužit naší hasičské jednotce. Projednali 
jsme i dva materiály týkající se uzavření dodatků ke smlouvám 
zajišťující jednak opravu fasády na budově Základní školy Dubí 1
na Školním náměstí, kdy v průběhu prací vyplynula potřeba 
provedení opravy chybějícího oplechování a výměny okapních 
háků, s čímž souvisí demontáž a poté zpětná montáž střešních 
šablon po obvodu celé střechy školní budovy, a jednak opravy 
fasády budovy sportovní haly ve Sportovní ulici Dubí 2, kdy 
z požadavku investora, kterým je Město Dubí, vyplynula 
potřeba zazdění dveřního bočního výklenku a dále z kontrol-
ního dne na stavbě vyplynula další nutnost provedení opravy 
ostění a výměny okenních parapetů. Sice se tak u obou oprav 
navýšil rozpočet o cca 240 tis. korun, ale opravy budou prove-
deny kompletně a za nějaký čas se nám neobjeví potřeby něja-
kých dalších dílčích oprav či úprav. Na tomto jednání Rady byla
předložena také žádost o doporučení zveřejnění prodeje 
pozemku parcelní číslo 448/8 v katastrálním území Mstišov. 
Jedná se o část velkého více než desetihektarového pozem-
kového celku ve vlastnictví Města Dubí, který byl zcelován 
postupně a ještě v tomto období probíhá výkup posledního 
dílu v tomto území od Úřadu pro zastupování státu ve věcech 
majetkových. Celé toto území, které je ohraničeno Mstišovskou 
ulicí, fotovoltaickou elektrárnou a ulicí Mírová, slouží jako po-
zemková rezerva pro další případný rozvoj městských projektů, 

a není tudíž určen pro prodej jednotlivým zájemcům. Tak bylo
i odpovězeno žadateli. Tuto informaci zveřejňuji proto, aby ve-
šla v obecnou známost a případní další zájemci o koupi pozem-
ků v tomto území zde nežádali o prodej pozemků.
Našich dobrovolných hasičů se týká má další informace, kdy 
jako součást naší jednotky sboru dobrovolných hasičů vzni-
ká družstvo psích záchranářů. Družstvo bude mít sedm členů 
a nejedná se o žádné začátečníky. V družstvu budou pra-
covat dva psi s atesty pro záchranu osob a jejich majitelé se 
v minulosti vícekrát zúčastňovali záchranných akcí v reálných 
situacích. Takovéto družstvo s atestovanými psy, které pracu-
je v jednotce sboru dobrovolných hasičů, je unikátní a v celé 
České republice jsou pouze dvě. Družstvo vzniká z iniciativy 
manželů Mirka a Petry Řeháčkových, kteří se této práci věnu-
jí mnoho let, a já jim touto cestou děkuji za jejich zájem tuto 
složku založit a pracovat v ní. Svoji základnu budou mít v hasič-
ské zbrojnici ve Mstišově, odkud budou vyjíždět k plnění svých 
úkolů. Já osobně bych si přál, aby těch úkolů bylo v reálném 
životě co nejméně, pokud možno žádné, protože nasazení 
záchranářských psů znamená vždy jen jedno, a tím je nějaká 
katastrofa a ohrožení lidských životů. 
Další má informace se týká výstavby dvou dětských hřišť na 
území našeho města: našim dětem a jejich rodičům, kteří žijí ve 
Mstišově, mohu sdělit, že pokud se nevyskytnou nějaké kom-
plikace – a já je nepředpokládám – na konci tohoto měsíce či 
nejpozději na začátku září bude otevřeno nové dětské hřiště, 
které bude sloužit dětem ze Mstišova a také dětem z místní 
mateřské školy. V průběhu září pak začne schválená výstavba 
dalšího dětského hřiště, a to v městské části Cínovec, která by 
měla být s největší pravděpodobností zahájena ihned po uvol-
nění kapacity dodávající firmy v průběhu měsíce září. Zde na 
Cínovci se objevila iniciativa místního spolku Cinvald, který měl 
zájem sám hřiště zřídit a provozovat ho. Na posledním jednání 
Zastupitelstva však vyšlo najevo, že tito nadšenci nemají po-
třebné informace o provozování a výstavbě dětských hřišť. Pro 
tato hřiště platí přísná pravidla hygienická, ale hlavně bezpeč-
nostní. Není možné zde umístit nějaké herní prvky, které někdo 
v dobré víře vyrobí svépomocí. Všechny herní prvky musí být 
opatřeny certifikátem z příslušné zkušebny a musí procházet 
pravidelnou revizí jednou ročně. Stačí drobné poškození a re-
vizní technik prvek vyřadí a musí být odstraněn, či vyměněn. 
Tyto certifikované herní prvky samozřejmě stojí násobně více, 
než kdyby si je někdo vyráběl sám. To je také důvod, proč jsou 
dětská hřiště tak drahá, jen připomenu, že dětské hřiště v To-
vární ulici v Bystřici stálo více než 1,5 milionu korun a za těch 
několik let provozu již údržba stála statisíce korun. To je důvod, 
proč hřiště ve Mstišově bude stát cca 600 tis. korun a na Cínovci 
cca 500 tis. korun. Ceny jsou to obrovské, ale taková je realita. 
Také když jsem celou problematiku na jednání Zastupitelstva 
vysvětlil panu předsedovi spolku Cinvald, tak jen nechápavě 
koukal a na otázku, z čeho to chcete zaplatit, zda mají nějakého 
bohatého sponzora, tak nebyla žádná odpověď. Je jasné, že to 
nemysleli špatně, ale obecně platí, že pokud chci něco dělat, 
tak si nejprve musím opatřit potřebné informace.
Vedle opravy fasády školní budovy a sportovní haly probíha-
jí rovněž restaurátorské práce na kostele Nanebevzetí Panny 
Marie na Cínovci, které se týkají vstupních dveří v průčelí kos-
tela a všech oken kostela, a to vč. náročných prací souvisejících 
s jejich prosklenými plochami. Společně s Městem Dubí se na 
těchto pracích finančně spolupodílí rovněž Ministerstvo kultury 
České republiky. Stejně jako kostel Panny Marie v Dubí, tak i ten-
to kostel po skončení všech rekonstrukčních a restaurátorských 
bude dělat dobrou vizitku našemu městu -  a jak jsem již dříve 
uvedl - bude opět slušnou dominantou horského Cínovce.
Další stavbou, která byla v průběhu letních měsíců zahájena 
a podle informací, které se ke mně dostaly, je rovněž na 
sociálních sítích stavbou diskutovanou, je Komunitní centrum 
v Pozorce, a proto znovu zopakuji účel této stavby. Toto komu-
nitní centrum je součástí projektu ve spolupráci s Agenturou 
pro sociální začleňování při Úřadu vlády ČR. Smyslem celého 
tohoto projektu je pozitivně ovlivňovat zejména dětskou 
a mladou populaci převážně romské komunity. Já jen zopakuji, 
protože jsem o tomto tématu již informoval, že pokud nebu-
de majoritní společnost vychovávat mladé Romy a neustále 
zdůrazňovat nutnost vzdělávání se a potřebnost získání něja-
ké kvalifikace, tak zde bude mít stále více nekvalifikovaných 
a nevzdělaných mladých lidí, kteří nenajdou uplatnění na trhu 
práce, a celá společnost bude do nekonečna vydávat obrov-
ské peníze na sociálních podporách. Stavbu, na níž se patnácti 
procenty podílí Město Dubí, financuje EU prostřednictvím Inte-
grovaného operačního programu. Po zvážení všech pro a proti 

myslím, že mohu konstatovat, že se jedná o účelně vynaložené 
finanční prostředky, protože Komunitní centrum, a já bych si 
přál, aby tomu tak bylo, bude dobře plnit svou funkci v oblasti 
pozitivního ovlivňování chování romské komunity a pomůže 
vytvořit prostor pro jejich vyžití a ubude tak posedávajících 
děcek na autobusových zastávkách a v parčících. Plně si všichni 
uvědomujeme, že tento projekt není samospasitelný a nevyřeší 
všechny problémy, ale určitě pomůže pozitivně ovlivnit situaci  
nejen v této lokalitě.
S problematikou hlavně romské komunity souvisí i další akti-
vita Města Dubí. Již v začátku tohoto roku schválilo Zastupi-
telstvo vyhlášení lokalit bez doplatků na bydlení. Byly určeny 
celé ulice Ruská, Střední a Mírová. Nyní jsme na konci tohoto 
procesu a v nejbližších dnech budeme celý návrh na vyhlášení 
těchto lokalit bez doplatků na bydlení podávat na Magistrát 
města Teplice, který je kompetentní tyto lokality vyhlásit. Vidí-
me to jako nutnost, protože se z pronajímání bytů lidem, kteří 
mají případný nárok na dávku doplatku na bydlení, stal byznys 
a nejvtipnější na celé té situaci je fakt, že těmto lidem začali 
své byty pronajímat i majitelé bytů, kteří kritizovali při různých 
příležitostech v minulosti přítomnost Romů ve městě. Z toho je 
vidět, že zkrátka peníze nesmrdí a za příslušný obnos ve vlast-
ní peněžence je mnoho lidí ochotno změnit názory na danou 
problematiku.
 V závěru mého příspěvku mi dovolte, vážení spoluobča-
né, abych Vás jako tradičně pozval na připravené kulturní akce: 
poslední srpnový víkend bude patřit Dubským slavnostem, 
které chápeme jako vyvrcholení našeho kulturního kalendáře, 
myslím, že i letos je připraven bohatý, ale především rozmani-
tý program tak, aby si podle svého zájmu vybral snad každý, 
kdo Slavnosti navštíví. Zahájeny budou jako tradičně v pátek 
v kostele Panny Marie a naše pozvání v letošním roce přijal 
4tet, jehož neodmyslitelnou tváří je zpěvák Jiří Korn a toto vy-
stoupení jistě slibuje pěkný umělecký zážitek. O víkendových 
dnech se program přesouvá do Sportovního areálu v Bystřici, 
kde na svých koncertech vystoupí další pozvaní hosté, jako 
např. skupiny Těžkej Pokondr či Čechomor nebo zpěvačky 
Marta Jandová či Aneta Langerová, ze soutěže SuperStar zná-
mý zpěvák Miro Šmajda. Ani letos jsme nezapomněli na nej-
menší návštěvníky Slavností a pro ně je na sobotní dopoledne 
připravena řada her a soutěží v režii Divadla V pytli v čele s jeho 
principálem, panem Petrem Stolařem. Nedělní dopoledne 
bude věnováno mši svaté v kostele Panny Marie a poté bude 
následovat III. koncert z cyklu Dubské varhanní léto, a to v po-
dání varhaníka, pana profesora Matthiase Dreissiga z Erfurtu, 
který je vzdálen jen několik kilometrů od našeho partnerského 
města Arnstadtu. Všechny Vás tedy srdečně zvu a přeji Vám, 
abyste z Vámi zvoleného programu odcházeli s pěkným 
hudebním zážitkem a ve spokojenosti.
Dále bych rád pozval nejen fanoušky českého filmu, a to 
v podvečer ve středu 12. září do Domu porcelánu s modrou 
krví, jehož horní sál se promění v kinosál, kde zhlédneme stá-
le populární českou filmovou komedii „Pane, vy jste vdova!“, 
kterou již v roce 1970 natočil režisér Václav Vorlíček s Ivou 
Janžurovou, Jiřím Sovákem, Olgou Schoberovou v hlavních ro-
lích. Pan režisér Vorlíček nám přislíbil svou účast, film, k němuž 
se sám rád vrací, nám uvede a po jeho skončení zavzpomíná 
na natáčení, předpokládám nejen tohoto filmu a na herce, s ni-
miž spolupracoval. Po téměř pěti letech ho tak v našem městě 
znovu rádi přivítáme a v jeho společnosti znovu prožijeme pří-
jemný večer tak jako v roce 2013, kdy nám zahájil výstavu, která 
nás provedla jeho pohádkou Princ a Večernice.
 A nyní už se dostávám k úplnému závěru svého příspěvku 
pro tento měsíc, přeji všem pokud možno příjemné letní dny 
a přejme si, aby neúměrně vysoké teploty nás již v závěru léta 
tolik netrápily, Vám, kteří máte ještě před dovolenou, přeji, abys-
te ji prožili hlavně ve zdraví a v dobré pohodě. Všem školákům 
přeji příjemný zbytek jejich zasloužených prázdnin a do nové-
ho školního roku, aby vstoupili s odhodláním být dobrými žáky 
a svými školními výsledky přinášeli radost nejen sobě, ale pře-
devším svým rodičům. Zvlášť se rád obracím na prvňáčky, pro 
které je vždy vstup do prvního školního roku dnem svátečním, 
protože se stávají opravdovými školáky. Přeji jim i jejich rodičům, 
kteří je první den do školních tříd jistě doprovodí, aby se jim ve 
škole líbilo a v pondělí 3.  září se s nimi těším na viděnou, protože 
je rád u příležitosti jejich prvního školního dne přijdu pozdravit.
Všem přeji dobré zdraví, dobrou letní pohodu a těším se s Vámi 
na shledanou třeba na našich Slavnostech či na stránkách 
Dubského zpravodaje opět za čtyři týdny.

Ing. Petr Pípal, starosta
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RM na své schůzi dne 5. června mj. projednala:

 Usnesení č. 1631/61/2018: RM po projedná-
ní schvaluje rozpočtové opatření č. 22/2018 ve výši 
87,01 tis. Kč – Úprava rozpočtu ORJ 3 OVV – přijetí 
dotace z Krajského úřadu Ústeckého kraje na projekt 
„Podpora mladých hasičů v Dubí v roce 2018“.
 Usnesení č. 1632/61/2018: RM po projednání 
bere na vědomí odpis pohledávek – předpisů za provo-
zování VHP, a to z důvodu zrušeného správního řízení.
 Usnesení č. 1633/61/2018: RM po projednání:
a/ doporučuje Zastupitelstvu města Dubí odpis po-
hledávky č. 1, č. 2 a č. 3 dle předloženého návrhu; 
(Zastupitelstvo města Dubí na své schůzi dne 25. června 
t. r. toto doporučení Rady města Dubí svým usnesením 
přijalo – pozn. red.) b/ po projednání souhlasí s odpi-
sem pohledávek č. 4 až č. 10 dle předloženého návrhu.
 Usnesení č. 1634/61/2018: RM po projedná-
ní schvaluje rozpočtové opatření č. 23/2018 ve výši 
9,67 tis. Kč – Úprava rozpočtu ORJ 3 OVV – povinná 
spoluúčast Města k dotaci z Krajského úřadu Ústecké-
ho kraje na projekt „Podpora mladých hasičů v Dubí 
v roce 2018“.
 Usnesení č. 1635/61/2018: RM po projednání 
souhlasí s předloženým konceptem kroniky za rok 
2018 a s následným ručním přepsáním textu do Kro-
niky města Dubí. (Do Kroniky lze nahlédnout během 
výpůjční doby v knihovně, a to po předchozí domluvě 
s paní knihovnicí – pozn. red.)
 Usnesení č. 1636/61/2018: RM po projednání 
souhlasí s pořízením zahradního altánu na školní za-
hradu MŠ Cibuláček, a to v celkové částce 90 tis. Kč 
a hrazen bude z fondu investic.
 Usnesení č. 1639/61/2018: RM po projednání: 
a/ povoluje výjimku z nejnižšího počtu žáků ve spe-
ciální třídě základní školy v souladu s ustanovením 
§ 23 odst. 4 zákona č. 561/2004 Sb., o předškolním, 
základním, středním, vyšším odborném a jiném vzdě-
lávání (školský zákon), v pl. zn., a s ustanovením § 25 
odst. 1 vyhlášky č. 27/2016 Sb., o vzdělávání žáků se 
speciálními vzdělávacími potřebami a žáků nada-
ných, v pl. zn., pro školní rok 2018/2019 ZŠ Dubí 1, 
a to do počtu 4 žáků na třídu. Výjimka z počtu žáků se 
povoluje za předpokladu, že zřizovatel školy uhradí 
zvýšené výdaje na vzdělávací činnost školy, a to nad 
výši stanovenou krajským normativem; b/ doporuču-
je Zastupitelstvu města Dubí uvolnit finanční částku 

Z JEDNÁNÍ RADY MĚSTA ...
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MĚSTSKÁ POLICIE DUBÍ • Střední 154, 417 03 Dubí  •  Telefon + Fax: 417 571 637, Tel.: 417 571 200

Thalia s přívěsným vozíkem nalože-
ným tisícilitrovou nádrží plnou vody 

nedobrzdil na mokré vozovce a narazil 
do kruhového objezdu. Přípojný vozík se 

i s nádrží převrátil a osobní vozidlo mělo poni-
čenou přední část od kruhového objezdu, jinak se 
nehoda obešla bez zranění, pouze se škodou na 
majetku. Strážníci zajišťovali místo dopravní nehody 
do odstranění vozidla s přívěsem a plného obnovení 
provozu. 

Ve stejný den došlo k dopravní nehodě osobní-
ho vozidla řízeného mužem, který nezvládl řízení 
a ve vysoké rychlosti narazil do zdi a stromu u silni-
ce směrem z Německa v horní části Dubí. Vozidlo bylo 
zcela zničené. Řidič byl s těžkými zraněními transporto-
ván vrtulníkem do nemocnice. Pravděpodobná příči-
na dopravní nehody 
podle prvotních in-
formací je kombina-
ce vysoké rychlosti 
a alkoholu, ale pra-
vou příčinu dopravní 
nehody ukáže tepr-
ve vyšetřování. 

Strážníci městské policie byli z místa odvoláni 
oznámením záchranné služby o zástavě srdce u ženy 
ze Mstišova, kam se museli neprodleně přesunout.   

Při noční hlídkové službě si strážníci všimli, že 
u zaparkovaného osobního vozidla Škoda v ulici 
Lidická, vedle rodinného domu, jsou zvenčí v zámku 

u automobilu zastrčené klíče od vozidla. Strážníci se 
snažili dozvonit na majitele u domu, kde bylo vozidlo 
zaparkováno, ale nikdo neotvíral. Strážníci vozidlo 
zamkli a řidiči nechali vzkaz za stěračem, že klíče od 
vozidla si může vyzvednout na služebně městské po-
licie. Pro majitele vozidla bylo určitě lepší si dojet na 
služebnu městské policie nežli přijít o vozidlo. 

V nočních hodinách při hlídkové službě strážníci 
spatřili světlo od ohně z lesa nad panelovými domy 
v ulici K. Světlé. Vzhledem k velkému suchu v lese 
může být každý oheň v lesním porostu příčinou vel-
kého požáru. Strážníci se vydali směrem, odkud svět-
lo od ohně vycházelo. Když přicházeli k místu, spatřili 
dvě postavy, které se daly na útěk do lesa. Strážníci 
oheň zčásti uhasili a na místo přivolali ještě sbor dob-
rovolných hasičů, aby provedli dohašení kvůli nebez-
pečí vznícení lesního porostu.   

V ranních hodinách oznámil občan z Dubí, že 
v parku v Bystřici jde muž, který rozbil kamenino-
vé trubky na kanalizaci položené v parku. Strážní-
ci muže zadrželi a předvedli ke zjištění totožnosti, 
protože muž u sebe neměl žádný doklad. Podle zjiš-
tění totožnosti se jednalo se o čtyřicetiletého muže 
z Dubí, který na otázku, proč trubky rozbil, uvedl, 
že se mu prostě zrovna chtělo. Po zjištění ceny roz-
bitých kameninových trubek od firmy, která stavbu 
provádí, byla tato událost předána Policii ČR, jelikož 
způsobená škoda přesahovala částku Kč 5000,00, 
jednalo se o podezření ze spáchání trestného činu.

Tomáš Pykal, velitel MP Dubí

Po čtvrté hodině ráno spatřil operátor 
kamerového systému několik vozidel hasič-
ského záchranného sboru jedoucích po silnici 
z Teplic do Dubí, o situaci ihned informoval hlíd-
kující strážníky městské policie. Ti zjistili, že vozidla 
míří do domu naproti horní benzínové čerpací stani-
ci Benzina, kde došlo k výbuchu plynu. Při výbuchu 
plynu v bytě došlo k popálení nájemníka, ostatní ná-
jemníci domu byli pouze otřeseni. Popálený muž byl 
transportován vrtulníkem na popáleninové centrum 
do nemocnice. Strážníci zajišťovali místo, aby hasiči 
mohli provést kontrolu objektu a evakuovat všechny 
nájemníky z domu. Po výbuchu nebylo patrné, do 
jaké míry je narušena statika domu, proto Město na-
bídlo nájemníkům provizorní bydlení, které nebylo 
ze strany poškozených výbuchem využito. Strážníci 
zůstali na místě, aby 
zajistili, že do domu 
nebude nikdo vchá-
zet a vynášet věci 
z bytů. Popálený 
82 letý muž na ná-
sledky výbuchu v ne-
mocnici zemřel. Pří-
čina výbuchu a míra 
zavinění je v šetření.  

Po sedmé hodině ranní si operátor kamerové-
ho systému všiml dopravní nehody na spodním 
kruhovém objezdu a ihned na místo vyslal hlídku 
městské policie. Řidič osobního vozidla Renault 

ve výši Kč 148 492,00 z rozpočtu města. (Zastupitel-
stvo města Dubí na svém jednání dne 25. června t. r. 
po projednání tuto částku svým usnesením uvolnilo – 
pozn. red.)
 Usnesení č. 1642/61/2018: RM po projedná-
ní souhlasí s uzavřením dodatku č. 14 ke smlouvě 
o dodávce služeb ze dne 14. dubna 2007 uzavřené 
s firmou Marius Pedersen, a. s. (Předmětem dodatku je 
řešení problematiky údržby zeleně na území města Dubí, 
a to pravidelnou sečí travnatých ploch – pozn. red.)
 Usnesení č. 1643/61/2018: RM po projednání 
schvaluje výběr zhotovitele akce „Rekonstrukce veřej-
ného osvětlení v Dubí, ul. Dlouhá, a B. Němcové, část 
3 a 4, a to společnosti Telkont Teplice, která jako jediný 
uchazeč o veřejnou zakázku podala cenovou nabídku 
ve výši Kč 1 164 509,49 vč. DPH. (Tato cena byla v rámci 
rozpočtovaných nákladů pod projekční cenou – pozn. red.)

RM na své schůzi dne 26. června mj. projednala:

 Usnesení č. 1650/62/2018: RM po projednání 
souhlasí s prodloužením nájemní smlouvy stávající-
mu nájemci na pronájem restaurace v budově Soko-
lovna, ul. U Hřiště 356, Dubí, a to do 30. 9. t. r.
 Usnesení č. 1662/62/2018: RM po projedná-
ní schvaluje rozpočtové opatření č. 28/2018 ve výši 
30 tis. Kč – Navýšení rozpočtu ORJ 4 Odbor školství 
– poskytnutí dotace v rámci dotačního programu 
„Volný čas 2017“ pro ZŠ Dubí 2.  
 Usnesení č. 1663/62/2018: RM po projedná-
ní schvaluje rozpočtové opatření č. 29/2018 ve výši 
490 tis. Kč – Navýšení rozpočtu ORJ 2 Technický 
odbor na akci „Výstavba dětského hřiště na Cínovci“.
 Usnesení č. 1666/62/2018: RM po projedná-
ní souhlasí s dodatkem smlouvy č. 5 o poskytnutí 
senior slevy pro občany města Dubí, a to do 31. 12. 2021. 
(Jedná se o prodloužení možnosti využívat Senior 
pasy na vybraná kulturní představení v Domě kultury 
a v Krušnohorském divadle v Teplicích; podrobnou infor-
maci přináší toto vydání Dubského zpravodaje – pozn. red.)
 Usnesení č. 1667/62/2018: RM po projednání 
souhlasí s přijetím účelově určeného finančního daru 
pro ZŠ Dubí 2 z projektu obecně prospěšné společ-
nosti Women for Women – „Obědy pro děti“. Výše 
daru by měla činit Kč 8 924,00 Kč a bude poskytnuta 
ve dvou etapách.
 Usnesení č. 1668/62/2018: RM po projednání 
souhlasí s pořízením lanového herního prvku „Lano-

vý parkur“ na školní zahradu MŠ U Křemílka, Dubí 2, 
a to v pořizovací ceně nejvýše 70 tis. Kč, která bude 
hrazena z fondu investic.
 Usnesení č. 1669/62/2018: RM po projednání sou-
hlasí s přijetím účelově určeného věcného daru pro MŠ 
U Křemílka – hmyzí domeček v hodnotě Kč 1 600,00.
 Usnesení č. 1670/62/2018: RM po projednání 
schvaluje Směrnici - Provozní poplatky při sňatečných 
obřadech konaných ve správním obvodu města Dubí, 
a to s účinností od 1. 1. 2019. (O tomto usnesení infor-
moval pan starosta ve svém příspěvku minulý měsíc 
a podrobnější informaci pana vedoucího odboru vnitřních 
věcí přináší toto vydání Dubského zpravodaje – pozn. red.)
 Usnesení č. 1673/62/2018: RM po projedná-
ní schvaluje výběr zhotovitele akce „Oprava fasády 
budovy sportovní haly v ul. Sportovní 200, Dubí 2 – 
2. etapa“, a to firmu Alpin Mont Servis s. r. o. Dubí 1. 
 Usnesení č. 1674/62/2018: RM po projednání 
schvaluje Provozní řád a systém řízení bezpečnosti dět-
ského hřiště na koupališti, ul. Pohraniční stráže, Dubí.
 Usnesení č. 1677/62/2018: RM po projednání: 
1/ souhlasí s udělením výjimky ze směrnice Města 
č. 01/2017 o zadávání veřejných zakázek malého roz-
sahu pro akci „Výstavba dětského hřiště na Cínovci“; 
2/ souhlasí se zadáním této zakázky malého rozsahu 
společnosti TR ANTOŠ s. r. o. Turnov, a to za celkovou 
cenu Kč 480 564,00 vč. DPH. (Jedná se o firmu dodáva-
jící certifikované herní prvky splňující nároky na bezpeč-
nost a normy – pozn. red.)
 Usnesení č. 1678/62/2018: RM po projedná-
ní ruší výběr zhotovitele akce „Výstavba chodníku 
a veřejného osvětlení v ul. Dubská – 1. etapa“, a to
z důvodu podání jediné nabídky. (Tato nabídka 
značně přesahovala rozpočtovanou cenu na tuto akci;
o tomto informoval pan starosta ve svém příspěvku 
v červencovém vydání Dubského zpravodaje – pozn. red.)

RM na své schůzi dne 11. července mj. projednala:

 Usnesení č. 1685/63/2018: RM po projednání 
schvaluje rozpočtové opatření č. 32/2018 ve výši 90 tis. 
Kč – navýšení rozpočtu ORJ 4 Odbor školství – poskyt-
nutí finanční výpomoci – peněžitých darů nájemníkům 
domu postiženého výbuchem dne 4. července t. r.
 Usnesení č. 1686/63/2018: RM po projednání 
souhlasí s poskytnutím finanční výpomoci ve formě 
peněžitého daru nájemníkům domu postiženého vý-
buchem dne 4. července t. r.                                            (šl)
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SŇATEČNÉ OBŘADY – ZMĚNY OD 1. 1. 2019

Rada města Dubí na svém zasedání dne 26. 6. 2018 schválila usnesením č. 1670/62/2018 Směrnici
 „Provozní poplatky pří sňatečných obřadech ve správním obvodu města Dubí“. Touto směrnicí dochází od 
1.1. 2019 k vybírání poplatků v případě konání sňatečného obřadu mimo místo a dobu stanovené, a to 
nad rámec správního poplatku vyměřovaného matričním úřadem dle zákona č. 634/2004 Sb., o správních 
poplatcích, ve znění pozdějších předpisů.

Sňatečné obřady

Uzavření manželství ve schválených ter-
mínech Radou města Dubí na příslušný 
kalendářní rok v obřadní místnosti Městského
 úřadu Dubí na adrese Ruská 264/128, 417 
01 Dubí, v době od 9:00 do 13:00 hodin

Uzavření manželství v obřadní místnosti 
Městského úřadu Dubí mimo dobu stanove-
nou Radou města Dubí

Uzavření manželství mimo obřadní místnost 
Městského úřadu Dubí v době stanovené 
Radou města Dubí 

Uzavření manželství mimo obřadní místnost 
Městského úřadu Dubí a mimo dobu stano-
venou Radou města Dubí

 
 
 
 
 

 
 

Ob adní sí  M stského ú adu Dubí od 9:00 do 13:00 hodin 
 

+  ka dý pátek p ed svatební sobotou 

Oddávající: Ing. Petr Pípal, starosta 
           PhDr. Ji í Šiller, místostarosta 
           Mgr. Petra Doubková, 

Cena

Zproštěno od všech poplatků

    1000,- Kč správní poplatek dle zákona č. 634/2004 Sb. (Zákon o správních poplatcích)
+ 1500,- Kč paušální poplatek dle směrnice 

   1000,- Kč správní poplatek dle zákona č. 634/2004 Sb. (Zákon o správních poplatcích)
+ 2000,- Kč paušální poplatek dle směrnice

    1000,- Kč správní poplatek dle zákona č. 634/2004 Sb. (Zákon o správních poplatcích)
+ 3000,- Kč paušální poplatek dle směrnice

1.1. 2019 k vybírání poplatků v případě konání sňatečného obřadu mimo místo a dobu stanovsto a dobu stanového obřadu mimo 
d ámec sp árávníhího po lplatkku vyměřěřovanéhého matr č ím úř ddem ddlle zákona čč. 634/2000004 4 Sb., o s666343434/2/2/20000 4 Sákákákon
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Uvedené poplatky (správní poplatek i paušální poplatek) jsou splatné ihned při vyřízení obřadu na matrice.    
Ing. Jan Pšenička, DiS., vedoucí odboru vnitřních věcí

SENIOR PASY PRODLOUŽENY…

Vážení občané, rozhodnutím Rady města Dubí ze dne 26.června t. r. a po předjednání s vedením Domu kultury Teplice je nadále prodloužena smlouva 
o platnosti Senior pasů pro dubské občany, a to o další 3 kalendářní roky, tedy do 31. prosince 2021. Znamená to, že ti senioři, kteří využívají této 
nabídky, mohou nadále navštěvovat představení dle vlastního výběru, a to se slevou 75 % z ceny vstupného. 

Pro Vás, kteří nově splňujete podmínky pro přiznání této slevy nebo se rozhodujete, zda nabídky využijete či nikoliv, si dovolím znovu zopakovat 
podmínky nutné pro přiznání této výrazné slevy na vstupném:
- věk nad 60 let
- trvalé bydliště v Dubí
- předložení aktuální fotografie, která po vystavení Senior pasu bude vrácena
- předložení občanského průkazu
- zaplacení jednorázového poplatku za vystavení Senior pasu ve výši Kč 100,00.
Na jeden Senior pas je možno zakoupit pouze jednu vstupenku na jednotlivou akci, na niž je poskytnuta sleva Senior pas, a to od II. cenového pásma; 
konkrétně ve velkém sále Krušnohorského divadla Teplice se jedná o místa od 9. řady v přízemí, od lóže číslo 5 a 6 a o všechna místa na balkóně; v Domě 
kultury se jedná v Koncertním sále o místa v 1. – 3. řadě a následně v 13. – 18. řadě, v Estrádním sále o místa od 6. řady. 
Mějte, prosím, na paměti, že počet vstupenek je limitován kapacitou v určených pásmech a zajišťujte si vstupenky na Vámi vybraná představení včas 
v předprodeji; datum zahájení předprodeje je rovněž uveden v programu DK Teplice.
Senior pas i vstupenky zakoupené v tomto typu slevy jsou nepřenosné a pracovníci Domu kultury vedle vstupenky kontrolují při vstupu do sálu 
i Senior pas. O vystavení Senior pasu je třeba žádat v pokladně Domu kultury v Teplicích, kde Vám vyhotovený Senior pas v termínu po dohodě s Vámi 
bude vydán. 
Věřím, že tuto nabídku, která Vám dává nejen možnost zlevněného vstupného, ale i vlastní výběr představení, přivítáte a já Vám přeji do nové divadelní 
sezony, ale i do těch příštích pěkné kulturní zážitky na představeních, která si sami vyberete.                                                                                                 Jiří Šiller

Obřadní síň Městského úřadu Dubí
od 9:00 do 13:00 hodin

(stanoveno RM dne 6. 11. 2017, usn. č. 1396/51/2018)

Ve čtvrtek 23. srpna 

bude knihovna 

z provozních důvodů 

uzavřena.

H. Paurová, 
knihovnice

OZNÁMENÍ KNIHOVNYSŇATEČNÉ DNY V ROCE 2018

 
 
 
 
 

 
 

Ob adní sí  M stského ú adu Dubí od 9:00 do 13:00 hodin 
 

+  každý pátek p ed svatební sobotou 

Oddávající: 

Vážení hosté Dubských slavností,
 vzhledem ke zvýšenému riziku požáru nelze v letošním roce uspořádat ohňostroj.

Za pochopení děkuje MKZ.
oj.
Z.Z.Z..

OZNÁMENÍ
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V minulosti se nejen na Cínovci, ale i v jeho blízkém okolí těžilo nerostné bohatství v podobě cínu, wolframu, mědi a dalších kovů. I když to na první 

pohled vypadá, že stopy hornické činnosti zmizely, není tomu tak. Dodnes lze nalézt mnoho štol a jam, které zůstaly němými svědky čilého hornického 

ruchu. Mezi nejvýznamnější lokality patří tzv. Jezerní důl, který se rozkládá mezi Dubím a Cínovcem při Horské Bystřici. Významným zdrojem informací

o této lokalitě je dochovaná mapa Jezerního dolu z roku 1799 se všemi existujícími štolami té doby, jejich pojmenováním, délkami a hloubkami. 

Průzkumné práce a následná těžba započala v Jezerním dole kolem roku 1770 a byla ukončena zřejmě roku 1923, kdy byla zaznamenána poslední 

zpráva o hornické činnosti. Počátek těžby je spojený s Mikulášovou štolou, nejsevernější štolou revíru Jezerní důl, v které se pravděpodobně roku 

1799 již netěžilo, protože v lobkovické mapě z tohoto roku je štola se svým rozvětvením zakreslena, ale ve vysvětlivkách není o ní zmínka. Důvody 

opuštění nejsou známé, ale je možné, že štola byla zatopena vodou z rašelinišť nebo došlo k vytěžení nejbohatších částí. Lze předpokládat, že Miku-

lášova štola byla poddolována novější štolou Nanebevzetí, odvodněna a spodní partie vytěženy. Štola Nanebevzetí měřila 120 metrů a nebyla rozvět-

vená. Na protější straně silnice, napravo od silnice na Cínovec, se nacházela štola Boží požehnání, která bývá někdy též nazývaná jako Nebeský kníže. 

Důvodem různých jmen je zřejmě přerušení těžby a změny jména při obnově novým podnikatelem. K roku 1799 štola dosahovala délky 130 metrů 

a při obnově, někdy mezi léty 1807 a 1834 došlo k dalšímu prodloužení štoly. Dále na jih se nacházela štola Nové štěstí o délce 100 metrů. Nejjižnějšími 

štolami uvedenými na lobkovické mapě revíru bývaly Horní a Dolní štola Zdař Bůh. Níže položená z obou štol získala roku 1832 dědičné právo (právo 

ražby odvodňovací štoly) a patřila spolu s Mikulášovou štolu mezi nejvýznamnější baňská díla v revíru. Celkově chodby dosahovaly délky 800 metrů 

a v místě křížení několika žil byla vyhloubena šachta Nová naděje, kde se křížily žíly tří směrů. Roku 1807 tato jáma dosahovala hloubky 30 metrů. Dolní 

štola Zdař Bůh byla prodloužena pod tuto jámu a po prohloubení odváděla veškerou důlní vodu. V roce 1832 Jáchymovský horní soud udělil štole 

dědičná práva. Ruda, která se ve štolách vytěžila, se upravovala přímo v místě. 

Činnost saské podnikatelské skupiny se po roce 1854 soustředila nejen na dosud užívané části Jezerního dolu, ale i na nejjižnější část území. Tuto 

podnikatelskou skupinu reprezentoval Lambert Winkens, který si propůjčil důlní míry (pozemky určené pro těžbu) Nanebevzetí a Nebeský kníže, nově 

udělil míry pod jménem Ondřej a začal razit štoly Wildhaber, Sedlovou, Hančlovu a Lambertovu. Ze starých důlních děl došlo k obnově těžby pouze 

u štoly Nanebevzetí a u zbytku byly prováděny pouze kutací práce. Saští podnikatelé ukončili činnost v Jezerním dole po roce 1860 a tehdy důlní díla na 

českém i saském Cínovci získal pražský bankéř Jacob, který ale roku 1865 zkrachoval. Později se důlní míry v Jezerním dole dostávají do rukou Johanna 

Christiana Schillera. Roku 1913 je pak jmenován Hans Hoppe z Berlína jako zplnomocněnec Schillerových dědiců. Pravděpodobně jednal z pověření 

některé říšskoněmecké firmy se zájmem o wolframová ložiska na lobkovickém těžebním území. Roku 1916 se ústecký velkoobchodník Josef Phillip 

začal zajímat o štoly v okolí Kutného vrchu. Na lobkovickém území obnovil těžbu ve štole Wildhaber. Dále těžil ve 32,5 metrů dlouhé Sedlové štole, 

kde se vyskytovala kromě cínu i měď., ve 115 metrové Hančlově štole s výskytem cínu a wolframu, Lambertově štole s 240 metry, kde žíla obsahuje cín 

a měď a štole Na Můstku. U této štoly vídeňská generální prubovna kovů roku 1918 uvedla, že vzorky neobsahují žádné kovy, ale po několikaletých 

tahanicích Státní zkušebna kovů v Mostě vydala pozitivní výsledek na přítomnost cínu a wolfra-

mu, ale důlní míry byly uděleny až 29. června 1923, kdy už poptávku po barevných kovech 

uspokojoval dovoz ze zahraničí. Toto datum je tak poslední v historii hornické činnosti v Jezer-

ním dole. Lambertova štola a štola Na Můstku se nalézají nedaleko tzv. Francouzského kamene. 

Při průzkumech byla ještě objevena jáma na Kutném vrchu a při opravě silničních zdí několik 

metrů dlouhá štola. Dnes jsou některá důlní díla v Jezerním dole zcela zasypána a některá jsou 

dobře patrná prostřednictvím několikametrových propadů.                                                     Bc. Jiří Kašpar

DUBÍ NEZNÁMÉ VII – JEZERNÍ DŮL

Fotografie: archiv autora, Lubomíra Kudělky a České geologické služby 
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OPRAVA FASÁDY BUDOVY ZÁKLADNÍ ŠKOLY V DUBÍ 1

I v letošním roce probíhají v letních měsících opravy uvnitř i vně školních budov. Jednou z větších inves-
tičních akcí je oprava fasády budovy Základní školy v Dubí 1, Školní náměstí čp.177 a 86. Opravu provádí 
vybraná firma, která se umístila na prvním místě ve výběrovém řízení.                         Technický odborMěÚ Dubí

RESTAURÁTORSKÉ PRÁCE 

V měsíci červenci začaly restaurátorské práce na 
kostele Nanebevzetí Panny Marie na Cínovci, které 
spočívají v restaurování všech vstupních dveří kos-
tela, všech oken a okenních vitráží. Akce je spolufi-
nancována z Ministerstva kultury České republiky, 
a to z Programu na záchranu architektonického 
dědictví.      Ladislava Hamrová, projektový manažer

PRÁZDNINOVÝ VÝLET

Na zahájení letošních prázdnin připravilo Městské kulturní zařízení výlet pro rodiče s dětmi na zámek 
a hrad Staré Hrady. Hned po příjezdu nás pohltila pohádková říše a ujaly se nás průvodkyně v podobě ča-
rodějnice a čertice. Poutavým vyprávěním jsme prošli zámecké pohádkové sklepení, kde se na nás těšili 
draci, obři, vodníci, víly i skřítkové. Navštívili jsme palác plný skřítků, lesní a ledové království, čertovskou 
školu a Pekelnou direkci, potkali se s tříhlavým drakem Třífrňákem a viděli i obří smaragdové draky, kteří 
se do sklepení probourali z pěti pater starohradských katakomb. A aby těch pohádek nebylo málo, zajeli 
jsme na zmrzlinu do pohádkového města Jičína za Rumcajsem, Mankou a Cipískem.
Spokojenost na tvářích dětí nás moc těšila, a tak jsme pozvali účastníky zájezdu na další výlet. Ten se 
koná 15. srpna a pojedeme se podívat na výrobu dřevěných hraček DETOA a vyjedeme lanovkou na Tan-
valdský Špičák.                                                                                                                                        Lenka Bláhová,MKZ Dubí

NOVÁ  DĚTSKÁ HŘIŠTĚ

Koncem července byla zahájena výstavba nové-

ho dětského hřiště ve Mstišově. Základní montáž 

herních prvků a mobiláře je dokončena, v prů-

běhu srpna dojde k zavezení dopadových ploch 

kačírkem a doplnění herních prvků o lanové části. 

Po následné povinné vstupní revizi herních prv-

ků, která ověří, zda prvky i jejich instalace vyhovují 

podmínkám bezpečného provozu, otevřeme hřiště 

veřejnosti. Nevyskytnou-li se žádné komplikace, 

předpokládáme otevření na přelomu srpna a září. 

V průběhu září pak započne výstavba dětského 

hřiště na Cínovci. Zde se mohou budoucí návštěv-

níci těšit například na zastřešený domek se skluzav-

kou, hrazdu, přeskokové špalíky a několik dalších 

zajímavých prvků.    Bc. Lukáš Jačka, technický odbor
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PŘÍMĚSTSKÝ TÁBOR

Ve dnech od 9. do 13. července proběhl v prosto-

rách Základní školy Dubí 1 týdenní příměstský tábor. 

Scházeli jsme se po sedmé hodině ranní a trávili 

spolu čas do čtyř hodin odpoledne. Díky štědré pod-

poře Města Dubí mohly děti navštívit Jungle Arénu 

v Mostě, Lesopark v Chomutově, Planetárium 

i Botanickou zahradu Teplice. V duchu výletů, her

 a soutěží jsme zažili spoustu legrace, navázali nová 

přátelství a týden utekl jako voda. Děkujeme panu 

řediteli Janu Holubovi za projevenou důvěru, perso-

nálu školní jídelny za výborné jídlo a Městu Dubí za 

finanční podporu této akce.                        Karolína Burian

Děti přidaly pár řádků: „Tenhle tábor je bezva. Chtěla bych ho další rok. Nejvíc se mi líbily soutěže 

a testy. A učitelé byli hodní.  Výlety se mi taky líbily.“                                                                              Naty V. a Pavlinka S.

VÝLET DO ZOOPARKU

Konec června je ve škole vždy nejen znamením 

ukončování klasifikace, ale i třídních výletů. Letos 

se třídy 8. A a 6. A ze Základní školy Dubí 2 spoji-

ly a vyjely do chomutovského Zooparku. Dobro-

družstvím pro mnohé už byla samotná doprava 

vlakem. V letním Zooparku jsme mohli pozorovat 

spoustu vzácných zvířat, některá bylo dovoleno 

i krmit. Každému se líbilo jiné zvíře, někdo byl 

nadšený z tuleňů, jiný z papoušků, z terária plného 

hadů, ale líbily se i ještěrky a naši pozornost upou-

tali také štíři v nočním světě. Na jednom jsme se 

ale shodli a vyfotili jsme se u vlka.

Mgr. Marie Hůlková, ZŠ Dubí 2

finanční ppodpop ru této akce.                       Karolína Burian

DěDěDěDěDěDěDě itititititi ppppřiřiřiřiřiddadadadallylylyly ppppáárárárár řřřřřádádádádádkůkůkůkůkůků:::: TT„T„Tenenenenhlhlhlhlhleeee átátátátábboboboborrrr jjejejeje bbbbbezezezezvavavava.. ChChChChCh ětětětětěllalalala bbbbbycycycychhhhh hhohohoho ddddd lalalalalšíšíšíšíší rrrr kokokokok.. NeNeNeNejjvjvjvjvíícícícíc sssseeee imimimimi lllllíbíbíbíbíbilililililyyyy sosososoututututěžěžěžěžěžeeee 

aaa ttetetetestststyyy.y.y. AAAAA uuuučičičičičitetetetetelélélélélé bbbbb lylylylyliiiii hohohohohodndndndndnííí.í.í.  VýVýVýVýVýlelelelelettytytyty ssssseeeee mimimimimi tttttakakakakakyyyy lílílílílíbibibibibillylylyly““.“..                                                                               NaNaNaNaNattytytyty VVVVV... aaaaa PaPaPaPaPa lvlvlvlvlinininininkakakakaka SSSSS...

j j

alalalaleeee shshshshododododlililili aaaa vvvvyfyfyfyfy ototototililililiiii jsjsjsjsj memememe sssseeee uuuu vlvlvlvlkakakaka...

MMMgMgMgggrrr. MMMMMararariiieieie HHHHHůlůlůlůlůlkkkokoko áávávává, ZŠZŠZŠZŠZŠ DDDDDubububuu ííí 22222

TECHNICKÉ HRY V DUCHCOVĚ

Poslední středu školního roku se vydali vybraní 

žáci 8. třídy do Duchcova na Střední průmyslovou 

školu. Zde je čekalo několik stanovišť z různých 

technických oborů, kde si mohli prakticky vyzkou-

šet např. geocaching, geodetické zaměřování, 

pokusy v chemické laboratoři, ovládání jedno-

duchých robotů, práci se speciálními grafickými 

programy a další pokusy. Jako odměnu každý zís-

kal Certifikát mladého technika a sladké dobroty. 

Všichni zúčastnění si jeden z posledních školních 

dní perfektně užili a přitom získali mnoho nových 

znalostí a zkušeností.            Ing. Michaela Knotková

SPORTOVNÍ TURNAJE NA ZŠ DUBÍ 2

Koncem měsíce června se na druhém stupni naší školy uskutečnil již druhý ročník turnaje ve fotbale a v přehazované. V obou sportech se nejprve žáci rozdě-

lili do družstev, ve kterých byli rovnoměrně zastoupeni sportovci ze všech ročníků tak, aby síly byly co nejvíce vyrovnané. Hrálo se systémem každý s každým. 

Skóre bylo v mnoha zápasech velice vyrovnané a často se rozhodovalo jen těsně. Hlavními rozhodčími byly paní učitelky Mertlová a Knotková. Obě podporo-

valy při hře fair play chování všech sportovců. Počasí nám přálo, a tak po dnech úmorných veder jsme uvítali ochlazení. V soutěži fotbalových týmů zvítězil tým, 

který vedl Alberto Monti. V přehazované pak zlaté medaile získalo družstvo pod vedením Radka Trousila. Všem vítězům blahopřejeme, ostatním pak děkujeme 

za jejich sportovní výkony a do příštího ročníku: „Sportu zdar!“                                                                                                                                                         Mgr. Marie Hůlková, ZŠ Dubí 2
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DUBSKÉ MAŽORETKY

Začínaly jsme, jak se říká od píky. Bylo to těžké, ale děti byly vytrvalé a snaživé, což se nám vyplatilo. Zadařilo se nám v první soutěži, kde jsme se umístily 
na krásném druhém místě. Měly jsme velkou radost a dalo nám to chuť dále trénovat a vylepšovat. Mnozí si myslí, že pracovat s hůlkou je lehké, ale není. 
Být mažoretkou je někdy tvrdá práce, která vyžaduje mít cit pro hudbu, pohyb a zručnost.

Chtěla bych touto cestou poděkovat všem, kteří nám věřili a podporovali: Městu Dubí, panu starostovi Ing. Petru Pípalovi, rodičům a paní Janě Šmehilové.
Velké poděkování patří mým malým mažoretkám, jste hodně moc prima děvčata.                                                                                                                              Ladislava Horáčková

BRONZ Z MISTROVSTVÍ EVROPY V MUAYTHAI

Ve dnech od 29. června do 7. července se v pražské Tip sport aréně konalo Mistrovství Evropy muaythai IFMA  s All Star galavečerem, kde se představily hvěz-
dy muaythai jako Buakaw nebo Superbon. Mistrovství Evropy se v Praze konalo vůbec poprvé v historii a  česká reprezentace vybojovala tři zlaté, dvě stříbrné 
a sedm bronzových medailí. Jeden bronz vybojoval i náš Filip Gorol, což je zatím u nás v Leonidasgym na tak prestižní soutěž největší úspěch. Boj to byl velice 
těžký, ve Filipově váze byl Bulhar, Polák, Maďar, Litevec, Rakušan a Rus. Ten se pak stal i mistrem Evropy, když Filipa vyřadil v semifinále. Při zahajovacím cere-
moniálu dělalo 12 chlapců z našeho gymu vlajkonoše, a to jmenovitě Matěj Šimůnek, Šimon Verner, Alan Homič, Jiří Berec , Petr Vobořil, Josef Holoubek, David 
Prošek, Milan Gašparec, Kuba Vinduška, Štěpán Ponec, Richard Soukup, Tobiáš Studnička. Chlapci si nástup perfektně připravili a každý s vlajkou určitého státu 
představil reprezentanta. Při organizaci ME velice pomáhali Tomáš Barták a David Štajnc, za což jim patří obrovský dík. Další dobrovolníci, kteří vypomohli, 
byli Daniel Štajnc, Branislav Tomáš, Filip Gorol, Ivana Tomášová, Jiří Berec a Petr Vobořil, který operativně vytvářel potřebné samolepky na počkání. Obrovské 
poděkování patří C.M.T.A. a celému teamu v čele s prezidentem Petrem Ottichem a všem sponzorům.                          Ladislav Horejš, Leonidas GymMuayThai Teplice

LÉTO V PLNÉM PROUDU

I v letošním parném létě, kdy teploty na přelomu července a srpna výrazně stoupaly nad 30°C, slouží našim občanům i návštěvníkům našeho města k příjemné-

mu osvěžení městské koupaliště. K dispozici je stánek, který nabízí nejen občerstvení, ale rovněž příjemné posezení pod slunečníky. Letos byly instalovány nové 

herní prvky v podobě dvouhoupačky se skluzavkou a samostatné vahadlové houpačky a po téměř třiceti letech rovněž nové toalety.                                                                   (šl)
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POZDRAV Z ČESKÝCH BRADAVIC

Šest dní uplynulo jako voda a děti na letním táboře pořádaným Oblastním spolkem Českého červeného kříže Teplice mají za sebou již půlku pobytu. Letos 

se stejně jako v předešlých letech děti vydaly do severočeského Maxova, kde se jejich útočištěm stalo školící a rekreační středisko. Hlavním tématem tohoto 

tábora je hrdina knih J. K. Rowlingové Harry Potter, jehož příběh a osud se proplétá celým programem a inspiruje většinu her, kterých se děti denně zúčastňují.

V neděli 15. července se naši táborníci setkali odpoledne u teplického fotbalového stadionu a odtud se vydali autobusem na hodinu a půl trvající cestu smě-

rem do sousedství Lužických hor, do okolí malebného městečka Sloup v Čechách. První den je čekalo rozdělení do kolejí, které pochopitelně zaštiťoval moudrý 

klobouk. Ten do kolejí nerozdělil pouze děti, ale přiřadil jim i vedoucí a praktikanty. Všichni tedy byli připraveni vrhnout se do soutěžení. Na úvod děti čekala 

snadná aktivita, při které se vydaly do lesa, kde nasbíraly různé rostliny, ty originálně pojmenovaly a sestavily z nich Bradavický herbář. Dvakrát měly možnost 

zhlédnout i film, konkrétně první dva díly. Táborníky neminul ani výlet do Sloupu, který představoval kouzelnické Prasinky. Zatím absolutním vrcholem celého 

tábora byla hra Famfrpálu, které předcházelo vyrobení košťat. Všechny děti si při výrobě vedly perfektně a čekala je odměna v podobě hry, která se, co nejvíce 

to šlo, podobala hře z příběhu Harryho Pottera.

Vzhledem ke spolku organizujícímu tuto akci nechyběl ani den první pomoci. Děti byly dopoledne vyškoleny alespoň v základech a odpoledne si vyzkoušely 

zásah na namaskovaných figurantech. I zde si vedly velmi dobře a potěšily celé vedení tábora. Kromě OS ČČK Teplice také vypomáhají s fungováním pobytu 

i členové Místní skupiny ČČK Novosedlice, Dubí, Proboštov.                                                                                                                                                            Jiří Herlitze, předseda MS ČČK NDP

TÁBOR S KVĚTINOU

Ve dnech od 11. do 14. července proběhl pod vedením odborných lektorů z neziskové organizace Květina, z. s., v Opárně druhý socioterapeutický pobyt 
v rámci projektu ,,Šance pro každého“. 

Projekt „Šance pro každého“ je spolufinancován Evropskou unií a jeho realizátorem je Město Dubí. V letech 2017 – 2019 dochází k realizaci celkem 
3 takovýchto pobytů. Pobyt je určen minimálně pro 8 dětí ve věku od 15 do 18 let, které žijí v oblasti s vyšším výskytem sociálních patologií. 

Cílem pobytu bylo vést ke zvyšování kompetencí v oblasti řešení nepříznivých sociálních a životních situací, změnit způsoby jednání a postojů v rizikových 
situacích, umět reálně ohodnotit vlastní schopnosti, motivovat k řešení problémů a zvyšovat sociální dovednosti. Byly realizovány aktivity, které napomáhaly 
utvářet osobnost a zvyšovat zdravé sebevědomí. 

„Pobyt byl fajn, poznal jsem nová místa, výhled z Lovoše byl neuvěřitelný, našel jsem nové kamarády, vyzkoušel si nové věci…,“ uvedl jeden z účastníků 
pobytu. Další účastnice ho doplnila: „Škoda, že to ale bylo tak krátké, čtyři dny utekly jako voda, ráda bych jela zase a klidně na více dní! Díky aktivitám třeba 
vím, jak reagovat při pracovním pohovoru. Sháním si brigády, tak to využiji.“  Veronika Klaus Horčíková, jedna z lektorek, k tomu dodává: „Pobyt byl vydařený, 
skupina vytvořila pohodovou atmosféru a s nadšením se účastnila připravených technik a aktivit. Doufám, že jejich nová přátelství vydrží a že to, co se během 
pobytu naučili, budou aktivně používat v běžném životě.“                                                 Bc. Veronika Klaus Horčíková, sociální pracovnice Květina, z. s.; www.oskvetina.cz;

kontakty: 725 470 979, klaushorcikova@oskvetina.cz

PIRÁTSKÁ PÁRTY A VÝLET V POHODĚ

V červnu uspořádali zaměstnanci Seniorcentra velkou párty v pirátskému stylu. Krom tradičního občerstvení a soutěží nechyběly tématické masky a zábava 
při hudbě naší oblíbené kapely O.L.I. Krom společenského posezení Seniorcentrum Pohoda pravidelně pro své uživatele pořádá výlet vláčkem Humboldt na 
hrad Doubravka.                                                                                                                                                                                                      Bc. Ivona Kolmanová, sociální pracovnice
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KULTURA 2018

Ani první pololetí letošní roku nezůstalo nic dlužno kulturnímu životu našeho města, vedle tradičních akcí, které mají své místo v našem kulturním kalendáři,

se v letošním roce setkaly s dobrým ohlasem i varhanní koncerty, a to v rámci Dubského varhanního léta.
 Měsíc únor nabídl fanouškům českého filmu další výstavu originálních filmových kostýmů, která byla věnována jedné z našich nejoblíbenějších hereček, 

paní Jiřině Bohdalové, která přijala naše pozvání a svou výstavu osobně zahájila…

 Tento měsíc je však rovněž spjat v našem městě s již tradičními maškarními bály, kdy velký sál Lidového domu je v odpolední čas věnován dětem a večer 

pak dospělým, v letošním roce o dobrou zábavu dobře postaralo Divadélko Uličník…

 V měsíci únoru měly děti rovněž své jarní prázdniny, a proto nechyběla ani letos pozvánka na výlet, a to do Divadla Rozmanitostí Most a poté děti se svým 

doprovodem navštívily bowlingové centrum…

 Měsíc březen byl ve znamení 12. Reprezentačního plesu města Dubí; 

 V tomto měsíci jsme se rovněž rozloučili se zimním obdobím a přivítali jaro, a to nejen tradičním průvodem s morénou, ale vlastně i  Velikonočním 

koncertem v kostele Panny Marie, jelikož letošní velikonoční svátky jsme slavili na přelomu měsíců března a dubna a máme je rovněž spjaty 

s příchodem jara…

 Na konci měsíce března jsme jako každoročně poděkovali pedagogům za jejich práci, a to u příležitosti Dne učitelů
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 V měsíci dubnu vyjeli na svůj tradiční výlet dubští senioři, letos zamířili na západ Čech, kde navštívili 

Mariánské Lázně.

 Městská knihovna si rovněž připomněla Světový den knihy, který připadá na 23. dubna a paní 

knihovnice pozvala dubské děti na návštěvu knihovny...

 Poslední dubnový den byl ve znamení Filipojakubské noci spjaté s pálením čarodějnic…

 Měsíc květen je spjat s pietními akty, kdy si připomínáme výročí osvobození a s úctou se pokloníme obětem války.

 V tomto měsíci se rovněž představil orchestr a sbor mladých hudebníků z České republiky, Německa, Polska a Běloruska, a to svým koncertem v kostele 

Panny Marie.

 V Domě porcelánu jsme přivítali lékaře, MUDr. Radima Uzla, který v rámci své besedy  „Nevěra a co s ní“ zodpovídal otázky týkající se nejen nevěry…

 Měsíc červen přinesl první koncert z cyklu Dubského varhanního léta, kdy se představil pan profesor 

Přemysl Kšica a FIVE BRASS...

 I v letošním roce se naše město připojilo k mezinárodní, ale především prestižní akci, kterou Noc 

kostelů jistě je; v letošním roce jsme v našem městě přivítali herečku Danielu Kolářovou, která se svým 

kolegou Tomášem Pavelkou přednesla úryvky ze známého románu Malý princ…

 Nezapomněli jsme na svátek dětí a letos se dubské děti setkaly na zahradě Lidového domu s námořníky…

 Závěr měsíce června pak patřil Tradiční mstišovské pouti, kterou i přes chladnější počasí, které 

poslední červnové dny provázelo, navštívili nejen naši občané, ale rovněž další návštěvníci prakticky 

z celého Teplicka.

I druhé pololetí tohoto roku bude bohaté na kulturní akce, tou nejbližší, na niž Vás rádi zveme, jsou Dubské slavnosti, které se uskuteční ve víkendových dnech od 

24. do 26. srpna ve Sportovním areálu v Bystřici; i letos je připraven bohatý kulturní program, z něhož si „to své“ vybere snad opravdu každý a podrobnou pozvánku 

najdete v tomto vydání Zpravodaje.                                                                                                                                                                                                                               Anna Gürtlerová, MKZ Dubí
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VELKOOBCHOD 
HUTNÍM MATERIÁLEM

přijme

SKLADNÍKA 
pro pracoviště 

Teplice - NOVOSEDLICE

Požadujeme:
výhodou jeřábnický, 
vazačský průkaz, 

paličské zkoušky, VZV
Kontakt: tel.: 602 599 885, 
novosedlice@technimat.cz

Koupím porcelán 

ROYAL DUX 

sošky, zvířata, vázy, 
malé i velké,

jen nepoškozené, 

platím hotově přijedu.

 Tel. kontakt: 731 490 278

INZERCE

BLAHOPŘÁNÍBLAHOPŘÁNÍ

Dne 11. srpna 
oslavila 
své požehnané
88. narozeniny
paní 
Valérie 
Řechtáčková
z Dubí 3 – Pozorky.

Naše milá maminko, 
babičko a prababičko,
jsi naše sluníčko, pobuď tady dlouho s námi, 
my Tě máme moc a moc rádi. 

Krásné narozeniny i další roky 
s láskou přejí Alena, Jára, 
Milan, Adrianka, 
Michael, Lucka, 
Martínka, Víťa, Radek 
a pravnoučátka 
Danielka, Martínek, 
Linduška, Jakoubek, 
Mareček, Issabelka 
a ostatní příbuzní.

ára,

k 

Dne 4. srpna oslavil dlouholetý občan města Dubí,

pan Bohuslav Lukeš, 
své 71. narozeniny, do dalších let mu přejeme hodně zdraví a štěstí.                                                           

Přátelé

LÉKAŘSKÝ DŮM TEPLICE...
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Příspěvky, náměty a dotazy do Dubského zpravodaje zasílejte na Městské kulturní zařízení nebo telefonujte
na 417 579 927 - 8 nebo 606 645 320 či mailujte na: dubskyzpravodaj@seznam.cz. Příspěvky do DZ zasílejte

zásadně formou přílohy. Nevlastníte-li počítač s připojením na internet, využijte této služby v knihovně.
Uzávěrka Dubského zpravodaje je vždy 25. dne v měsíci.

Nezaručujeme, že příspěvky došlé po tomto datu budou zařazeny.
Nevyžádané rukopisy nevracíme.

Prodej slepiček
Drůbež Červený Hrádek opět prodává slepičky z našeho 

chovu

typu Tetra hnědá, Dominant ve všech barvách

a slepičky typu Green Shell typu Arakauna

Stáří slepiček: od 14 do 19 týdnů 

Cena slepiček: od Kč 159,00/ks do Kč 195,00/ks

 Prodej se uskuteční: 

dne 18. srpna 

v Dubí u porcelánky v 11:15 hod.
Při prodeji slepiček: výkup králičích kožek; cena dle poptávky.

Informace: od pondělí do pátku od 9:00 do 16:00 hod.

  na telefonních číslech: 601 576 270, 728 605 840, www.drubezcervenyhradek.cz

INZERCE

VZPOMÍNKY

Dne 1. srpna 
by oslavil své 
56. narozeniny 
s rodinou a přáteli

Honza Heweroch
z Dubí 3.

S láskou a bolestí vzpomínáme 
již 14 let na milujícího manžela a tátu.

Kdo jste jej znal, věnujte mu společně 
s námi tichou vzpomínku.
Nikdy na Tebe nezapomeneme.
Manželka Eva a synové Jan a Jakub

Dne 7. srpna 
by oslavil
70. narozeniny

pan 
PRAVOSLAV ZEMAN
z Dubí.

S láskou stále vzpomínají
manželka, dcery Drahuš a Lenka
a ostatní příbuzní a známí.

Dne 2. srpna uplynuly dva roky, 

co nás navždy opustil 

pan 

Pavel Brázda. 

Vzpomíná Jiřina

Dne 26. srpna uplynou 
dva roky, 

co jsme se naposledy 
rozloučili 

s paní

 Marií Jíchovou 
a panem 

Karlem Jíchou.
Nikdy nezapomeneme 

a v našich srdcích 
zůstanete navždy.

Kdo jste je znal, věnujte jim prosím tichou vzpomínku.
S láskou vzpomínají synové Luděk, Roman a Radek s manželkami 
a vnoučata Luděk, David, Vladěnka, Romanka a Radeček. 

POZVÁNKA

Zlaté slunko za horu zašlo,
Tvé srdce věčný klid našlo,
vzpomínám,
 ať se hnu kamkoli, 
už Tě nic nebolí.
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MKZ zve... www.mkzdubi.cz


